

Telephony Quick Start

[Jacobs University Employees](#) have access to a desk phone and voicebox. If you are interested in advanced telephony features, including browser-based dialing, call routing, planned telephone conferences, etc., please see [Xpressions Telephony Web Service](#) and contact [Service Desk for Faculty and Staff](#) to get access.

Private calls are possible and are to be marked as such by using prefix dial '8' instead of '0' for external calls.

Use 911 as emergency phone number. In rare cases where this is not applicable, use 0112 for external emergency calls.

Mobile phone eligibility is determined by the supervisor.

Students living on campus have a desk phone in their room. Outgoing external calls are not possible, except for toll free numbers. Calling cards are sold at the "Frisör".

[Jacobs University Guests](#) living in the guest house will receive monthly invoices for their calls.

[Mitarbeiter der Jacobs University](#) haben Zugang zu einem Tischapparat und einer Voicebox. Wenn Sie an erweiterten Funktionen wie Browser-basiertes wählen, Regeln für eingehende Gespräche, geplante Telefonkonferenzen usw. interessiert sind, schauen Sie bitte auf [Xpressions Telephony Web Service](#) und kontaktieren Sie [Service Desk for Faculty and Staff](#) für die Zugangsdaten.

Private Telefonate sind erlaubt und mit einer '8' voranstehend zu wählen statt der üblichen '0' für ausgehende Gespräche.

Die Notrufnummer auf dem Campus ist 911. In seltenen Fällen, in denen das nicht anwendbar wäre, ist 0112 der externe Notrufdienst.

Die Entscheidung über den Zugang zu Mobiltelefonen obliegt dem jeweiligen Vorgesetzten.

Studenten, die auf dem Campus wohnen, haben einen Telefonapparat auf dem Zimmer. Ausgehende Gespräche sind nur zu kostenlosen Rufnummern möglich. Telefonkarten werden beim "Frisör" verkauft.

Im Gästehaus wohnende [Jacobs University Gäste](#) erhalten monatlich eine Rechnung über Telefongespräche.